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Zápisnica  

z 26. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník,  

konaného dňa 11.10.2022 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:         Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

                         Poslanci:   Milan Babčák, Bc. Rastislav Homza, Ing. Radoslav Hrubizna,                                                      

                                           Jozef Peregrim, Ing. Svetlana Ţofčínová 

 

  

Ďalší prítomní:  Mgr. Mária Mihalíková - hlavný kontrolór obce 

                            Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť: Ľuboš Remeta, JUDr. Matúš Hrib 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod 26. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Stebníku 

privítal všetkých prítomných v sále.  

 

Následne skonštatoval, ţe zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných 

poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je 5 z celkového počtu 5.  

 

Starosta určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tieţ zapisovateľku 

a vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia  zápisnice:                     Bc. Rastislav Homza, Ing. Svetlana Ţofčínová  

Návrhová a mandátová komisia:      Milan Babčák, Jozef Peregrim 

Zapisovateľka:                                    Mgr. Martina Bukovská 

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    
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K bodu 3: 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 26. zasadnutia OZ a spýtal sa, či má niekto 

nejaký návrh na pridanie ďalšieho bodu do programu. Nebol pridaný ţiadny bod zo strany 

poslancov, ale starosta obce na základe prítomnosti p. Remetu a p. JUDr. Hriba, pridal do 

programu jeden bod ako bod číslo 6. Tým sa posunulo číslovanie v programe. 

Pridal sa bod: Návrh zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stebník – stanovisko 

Okresného úradu Prešov, Odboru výstavby a bytovej politiky.    

   

 

 PROGRAM: 

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Správa o kontrolnej činnosti HK za 1. polrok 2022 

6. Stanovisko Okresného úradu v PO – preskúmanie súladu návrhu zmien a doplnkov č.1 

ÚPO Stebník 

7. Návrh VZN 01/2022 o vyhlásení záväznej časti  Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu 

obce Stebník 

8. Návrh VZN č. 02/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach o mieste a čase zápisu 

dieťaťa do materskej školy v Stebníku 

9. Poukáţka na nákup pri príleţitosti mesiaca úcty k starším, poukáţka narodeninovým 

oslávencom 

10.  Rozpočtové opatrenie 2/2022 

11. Informácia starostu obce 

12. Rôzne 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci OZ predloţený návrh programu doplnený o jeden bod schválili bez pripomienok. 

 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa 13.07.2022 a prijali sa na ňom uznesenia č. 130/2022             

aţ č. 137/2022. 
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 Uznesenie 133/2022  

– Výročná správa obce Stebník rok 2021 – zverejnená, vzatá na vedomie - splnené  

 

 Uznesenie 134/2022 

- Počet poslancov v počte 5, ktorí sa budú voliť v jednom volebnom obvode utvorenom pre celú 

obec vo voľbách do orgánov samosprávy obcí dňa 29.10.2022 – bolo schválené - splnené 

 

 Uznesenie 135/2022 

- Výkon funkcie starostu obce Stebník pre volebné obdobie r. 2022 – 2026 v rozsahu jedna, t. z. 

v plnom rozsahu – schválené - splnené 

 

 Uznesenie 136/2022 

              

Informácie starostu obce: 

- Územný plán obce Stebník – v procese, rieši sa 

 

- Získaná dotácia od FPKNM v sume € 1000,-  na odohratie divadelného predstavenia  

   Faraóni, ktoré sa odohrá dňa 14.8.2022 o 15:00 hod účinkujúcimi z DAD Prešov –  

   odohraté, podpísaná zmluva, refundované – splnené 

 

- Environmentálny fond – obec dostala príspevok za vytriedenie odpadu v sume € 228,82 €,  

   ktoré sa musia pouţiť na zakúpenia niečoho spojené s odpadovým hospodárstvom –  

   kontajner, kompostér a pod. – rieši sa - nesplnené  

 

- Slovenský pozemkový fond – zamietnutá ţiadosť na bezodplatný prevod pozemku                        

    z dôvodu nedoloţenia územného rozhodnutia o umiestnení stavby, ktorým obec aktuálne 

    nedisponuje – rieši sa - nesplnené 

 

- Slovenský vodohospodársky podnik, o.z. Trebišov – ţiadosť o povolenie prístupu do koryta  

  potoka, aby sa mohla vykosiť tráva, zrezať konáre a vykonať potrebná údrţba – povolené,           

  v procese 

 

- Škodová udalosť na obecnom automobile – nabúrané pravé predné dvere, bude sa riešiť   

   cez zákonné poistenie – auto je opravené, preplatené z PZP - splnené  

 

    

Ostatné body uznesení z 13.07.2022 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 130/2022             

– č. 137/2022 z predchadzajúceho OZ. 
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K bodu 5: 

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za I. polrok 2022 
 

Starosta obce poprosil hlavnú kontrolórku obce Stebník, Mgr. Máriu Mihalíkovú, aby v krátkosti 

vysvetlila čoho sa týka kontrola pre vypracovanie Správy o vykonaní kontroly hospodárenia 

s finančnými prostriedkami za I. polrok 2022. Správu mali poslanci OZ poslanú na svoje e-maily 

uţ pred konaním zasadnutia, takţe sa mohli oboznámiť s jej obsahom.  

Hlavná kontrolórka akurát podotkla, ţe obec nemá aktuálnu Smernicu č. 1/2016 o postupe 

vykonávania finančnej kontroly v pôsobnosti obce Stebník. Dôvodom je vydanie nového 

záväzného metodického usmernenia sekcie auditu a kontroly MF SR. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky za I. polrok 2022.  

 

K bodu 6: 

Návrh zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stebník – stanovisko Okresného úradu 

Prešov, Odboru výstavby a bytovej politiky 

 

Diskutovalo k tomuto bodu, nakoľko boli v sále prítomní aj pán Ľuboš Remeta, hlavný investor 

pri výstavbe Bytového domu a domového areálu, a jeho advokát, JUDr. Matúš Hrib.    

 

Hlavnou témou boli pripomienky a námietky p. Remetu ohľadom aktuálne prebiehajúceho 

schvaľovacieho procesu, aby mohol začať s veľkou rekonštrukciou budovy starého pionerského 

tábora. Pán Remeta zhrnul zo svojho pohľadu celý proces, ktorý podľa neho začal ešte v roku 

2020, vyčítal obci, ţe sa záleţitosti natiahli aţ omeškali z dôvodu jej nečinnosti. Zdôraznil, ţe 

problémom sú aj stále sa meniace normy, zákony, preto musí prerábať rôzne potrebné 

dokumenty, projekty a vybavovať nové povolenia a súhlasy. Pán advokát sa vyjadril, ţe celý 

projekt by bol prospešný nielen pre obec, ale aj pre tých ľudí, ktorí uţ aj prejavili záujem bývať 

v novom bytovom komplexe. Na tom sa všetci zhodli, avšak pochopiteľne, je na strane svojho 

klienta a obhajoval ho na základe dodanej dokumentácie. Dodal, ţe celý postup konzultovali aj 

s inými stavebnými úradmi a inštitúciami, od ktorých dostali nejaké stanoviská.  

K slovu sa dostal aj starosta obce, ktorý na základe faktov a dôkazov aj pre poslancov presne 

vysvetlil celý proces od prvého stretnutia s pánom Remetom po dnešný deň. Argumentoval tým, 

ţe obec ţiadnym spôsobom nebola neaktívna, naopak, robila všetko preto, aby sa schvaľovacie 

úkony urýchlili a stala sa to prioritnou záleţitosťou. Obec musí dodrţivať zákonom stanovený 

postup, starosta obce sa radí s viacerými odborníkmi, aby nič nezanedbala. Projektantom 

a architektom projektu je pán Marek Šarišský, ktorý prekresľoval grafickú časť pomerne dlho, 

takmer 5 mesiacov. Robil to tak na základe písomnej sťaţnosti p. Repkovej, ktorá pri študovaní 

návrhu ÚPO zverejneného na webovom sídle obce zistila, ţe cez jej súkromný pozemok je 

naprojektované vodovodné potrubie bez jej súhlasu a upovedomenia. To bola ďalšia skutočnosť, 

ktorú bolo potrebné vyriešiť.  

Po vysvetlení všetkých faktov zo strany starostu obce aj samotný advokát priznal, ţe o viacerých 

skutočnostiach mu jeho klient nepovedal, no zároveň dodal, ţe pre neho je prioritný projekt 

a rekonštrukcia.  

Na celý priebeh dohliada odborne spôsobilá osoba na zabezpečenie obstarávania zmien 

a doplnkov, Ing. Iveta Sabaková.  
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Po viac ako hodinovej výmene názorov a vyjadrení svojich názorov zo strany niektorých 

poslancov a hlavnej kontrolórky obce sa ukončila táto diskusia a prešlo sa k potrebnému 

odsúhlaseniu stanoviska, správy a vyhodnotených pripomienok.   

 

 

 

 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie: 

 

- Stanovisko Okresného úradu Prešov, Odboru výstavby a bytovej politiky, č. OU-PO-OVBP1-

2022/049638/0121347 z dňa 03.10.2022 o preskúmaní návrhu Zmien a doplnko č.1 Územného 

plánu obce Stebník podľa §25 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom 

poriadku v znení neskorších predpisov; 

 

- Správu o prerokovaní návrhu Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stebník 

vypracovanú odborne spôsobilou osobou na zabezpečenie obstarávania ÚPD a ÚPP podľa            

§ 2a zákona č. 50/1976 Ing. Ivetou Sabakovou (reg. č. 405). 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva súhlasia:  

 

- S vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien a doplnkov           

   č. 1 Územného plánu obce Stebník. 

 

 

K bodu 7: 

Návrh VZN 01/2022 o vyhlásení záväznej časti Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu 

obce Stebník 

 

Po vydiskutovaní si celej vzniknutej situácie, starosta obce oboznámil poslancov s obsahom 

tohto VZN,  ktoré bolo vyvesené na úradnej tabuli obce a zverejnené na webowom sídle obce 

Stebník dňa 24.8.2022 po dobu 30 dní, teda zvesené bolo dňa 26.9.2022. 

K návrhu VZN č. 01/2022 je pripojená aj Príloha č. 1 – Záväzná časť Zmien a doplnkov č. 1 

Územného plánu obce Stebník. 

Okresný úrad v Prešove, Odbor výstavby a bytovej politiky, na základe zverejneného 

a schváleného VZN mohlo vydať potrebné stanovisko. 

Neboli k nemu prijaté ţiadne pripomienky zo strany verejnosti, ani zo strany poslancov OZ.   

 

Následne sa prešlo k hlasovaniu. 

  

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili podľa § 31 ods. (1) a podľa § 27 ods. (3) stavebného 

zákona v nadväznosti na §11 ods. (4) písm. c) zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov Zmeny a doplnky č.1 Územného plánu obce Stebník. 
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Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili VZN 01/2022 o vyhlásení záväznej časti Zmien 

a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stebník. 

 

 

 

 

K bodu 8: 

Návrh VZN č. 02/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu 

dieťaťa do Materskej školy v Stebníku 

 

Hlavným dôvodom pre aktualizáciu tohto VZN obce je skutočnosť, ţe sa zmenili finančné pásma  

na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov. 

- dieťa materskej školy             1,54 € 

- dospelá osoba zamestnanec    1,41 € 

- cudzí stravník                         3,00 € 

 

Príspevok za pobyt dieťaťa v materskej škole ostal nezmenený, t. z. vo výške 5 € mesačne. 

 

Návrh VZN č. 02/2022 bol vyvesený na úradnej tabuli obce a zverejnený na webovom sídle obce 

Stebník dňa 5.9.2022 po dobu 15 dní, t.z. do 21.9.2022. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili VZN č. 02/2022 o príspevkoch v školských 

zariadeniach, o mieste a čase zápisu dieťaťa do Materskej školy v Stebníku. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

K bodu 9: 
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Poukážka na nákup pri príležitosti mesiaca úcty k starším, poukážka narodeninovým 

oslávencom 

 

Starosta obce informoval, ţe aj tento rok v rámci mesiaca úcty k starším budú odovzdané 

poukáţky na nákup tovaru v pojazdnej predajni pána Juríčka. Poukáţky v sume 10 € pre 

občanov, ktorí tento rok dovŕšili alebo dovŕšia 60 rokov a viac. V hodnote 30 € pre 

narodeninových oslávencov. Týkať sa bude jubilantov, ktorí tento rok oslávili alebo oslávia 70, 

80, 85, 90 rokov. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili: 

 

- Poukáţky na nákup u pána Juríčka pri príleţitosti mesiaca úcty k starším v sume 10 €                

   pre občanov a seniorov, ktorí v roku 2022 dovŕšili alebo dovŕšia 60 rokov a viac.  

- Poukáţky na nákup u pána Juríčka v sume 30 € pre občanov, ktorí v roku 2022 dovŕšili   

    alebo dovŕšia 70,80, 85, 90 rokov. 

 

K bodu 10: 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 

 

Starosta obce predloţil a informoval o poloţkách, ktoré sú potrebné upraviť v rozpočte. 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Rozpočtové opatrenie č. 2/2022. 

 

 

K bodu 11: 

Informácie starostu obce 

 

- Územný plán obce Stebník – bol vysvetlený celý proces a aktuálny stav uţ pri bode číslo 6. 

 

- Získaná dotácia z POD v sume € 6000,-  pouţije sa na zakúpenie štiepkovača, motorovej píly,   

   10 kompostérov a 4 kontajnerov na šatstvo. 

 

 - Škodová udalosť poškodených pravých predných dverí na obecnom automobile, je uţ 

vybavená. Z PZP bolo poisťovňou preplatených € 675,-. Výmena dverí stála € 525. € 150,- bolo 

v rozpočte presunutých na poloţku Servis, údrţba, opravy C4;  

 

- 12.8.2022 nehoda v Bardejove pri predajni Cimbaľák – zaparkované obecné auto sa svojvoľne 

dalo do pohybu a narazilo do iného osobného auta. Starosta obca sa v tom čase nachádzal 

v predajni. Rieši sa to cez PZP.  
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- Informačný list od spoločnosti FÚRA s.r.o. Rozhanovce, v ktorom informovali nielen našu     

obec o ďalšom zvyšovaní cien s účinnosťou od 1.1.2023 za vývoz odpadu. Určite sa to prejaví  

   aj na prijatých faktúrach, čo bude znamenať zvýšenie poplatku za KO 

 

- Odmeny zamestnancom – od MŠVVaŠ SR na základe plnenia Dodatku č. 1 ku Kolektívnej    

  zmluve vyššieho stupňa vo výške 350 € a 500 €.  

 

- Zakúpili sa 2 svietidla do MŠ, 5 ŠJ nové svetlá do sály administratívnej  budovy, ktoré sa 

nachádzajú  na bočnej stene, ďalej stropné svietidlá do herne v materskej škole a tieţ svetidlá do 

kuchyne školskej jedálne. Suma za šetky svietidlá 272 €. 

 

- Návrh VZN č. 03/2022 o poskytovaní nenávratných finančných príspevkov a darov 

obyvateľom obce Stebník, ktorý bol vyvesený na úradnú tabuľu obce dňa 28.9.2022 na 15 dní, 

bude sa schvaľovať na najbliţšom zasadnutí OZ. 

 

- 13.9.2022 bola refundácia nákladov od Pôdohospodárskej platbnej agentúry za   

   výstavbu detského ihriska v obci dňa 23.9.2022, čím sa vyrovnal stav na municipálnom účte. 

 

- 14.9.2022 podaná ţiadosť o zaradenie DHZ-O do kategórie B. 

 

- Starosta obce informoval o vykonanom audite. Vykonavála nezávislá audítorka, Ing. Ema 

Šivecová. Faktúra za aduti € 750,-.  

 

- Členky zo ZO JDS Stebník spolu s deťmi v rámci aktivity ,,Starí mladým, mladí starým“   

   vysadili pred budovou materskej školy kvietky aj stromčeky.  Zároveň zapojili obec do súťaţe   

   Strom roka 2022, v ktorej súťaţili s príbehom o jednej veľmi starej hruške. Aj do tejto aktivity  

  zapojili MŠ a hoci v tejto súťaţi neuspeli, za uţ spomínanú aktivitu získala  

  MŠ 3. miesto v kategórii škôl.  

 

- Členovia ZO JDS zorganizovali v sále AB výstavu ovocia a zeleniny spojenú s ochutnávkou 

koláčov a iných dobrôt. Zúčastnili sa jej aj deti z MŠ s učiteľkami, ktoré mali aj krátke 

vystúpenie a pokračovali v pripravenej aktivite – kreslenie obrázkov. Výstava trvala viac 4 dni. 

 

- Stretnutie starostu obce s riaditeľom Environmentálneho fondu v Bratislave je naplánované              

   na deň 19.10.2022 a témou bude plánovaný projekt: Zvyšovanie energetickej účinnosti AB   

   Stebník; 

 

- Členovia DHZ Stebník si uţ vybrali vhodnú garáţ k hasičskej zbrojnici, ktorá bude zakúpená  

   z financií z predaja budovy starej poţiarnej zbrojnice. Po príprave podkladu bude dodaná. 

 

- Pomaly sa začne s rekonštrukciou antukového ihriska na multifunkčné ihrisko, na ktorú bola   

  schválená dotácia. Víťaznou firmou po vykonaní prieskumu trhu sa stala Sagansport s.r.o.,  

  Bardejov. V piatok bude dovezená umelá tráva a v najbliţších dňoch sa začne s odstraňovaním  

  starého ihriska, vyprataním antuky a začne sa výstavba nového ihriska.  

 

- Obci bol zaslaný list od Okresného úradu z Prešova, odboru starostlivosti o ŢP, ktorý obdrţal  

  anonymný oznámenie ohľadom skládky odpadu na začiatku obce Stebník. Ten podanie postúpil           

  na Okresný úrad v Bardejove a  rieši sa to so spoluúčasťou obce Stebník.   

 

- Na koniec tohto budu starosta obce prečítal aktuálne stavy financií na jednotlivých účtoch  

  a v pokladni, dodal ţe všetky faktúry a poistky sú zaplatené. 
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K bodu 12:  

Rôzne 

 

Starosta obce informoval o školení predsedov, podpredsedov a zapisovateľov k spojeným 

voľbám, ktoré sa budú konať 29.10.2022. Za obec Stebník je predsedníčkou komisie Timea 

Humeníková, podpredsedníčkou Veronika Grichová a zapisovateľkou je Martina Bukovská. 

Dodal, ţe všetci kandidáti na post starostu obce aj do obecného zastupiteľstva sú zaregistrovaní. 

Prebehla uţ aj kontrola vzoru hlasovacích lístkov na Okresnom úrade v Bardejove. 

 

Keďţe uţ je hotová ,,Správa nezávislého audítora k UZ a VS a Výročná správu k 31. decembru 

2021“, bolo potrebné, aby ju ešte poslanci OZ vzali na vedomie.   

 

Pán starosta sa opýtal poslancov či majú záujem pripraviť pri príleţitosti mesiaca úcty k starším 

nejaké posednie pre dôchodcov. Tí sa zhodli, ţe to nie je potrebné, keďţe sa budú pre nich 

rozdávať nákupné poukáţky. 

 

V rámci rekonštrukcie lávok pre peších prebehlo uţ aj zameranie firmou z Vranova nad Topľou. 

Je uhradená záloha 4 999 €. Roštové konštrukcie sú vo výrobe. Čaká sa na statický posudok od 

p. Guteka. Je potrebné zakúpiť ţelezné priečniky tzv. „ička“ pod rošty. Vo vlastnej réţii bude 

nutné odstrániť starý betón a vyviezť ha na skládku stavebných materálov v Zborove. Nikto 

z poslancov sa nevyjadril, ţe by to pomohol odstrániť svojpomocne. Bude oslovená firma. 

 

Po otázke starostu obce či má niekto z poslancov ešte nejaké otázky,  slova sa ujal poslanec Ing. 

Hrubizna. Mal pripravených niekoľko otázok. ho viacero vecí, začal s otázkou, či  

 

1. Mohli by sa zaviesť poplatky za poţičiavanie obecného náradia(vozík, kosačky)?  

Po diskusii sa všetci zhodli, ţe za symbolicky príspevok by to mohlo pomôcť pri nákladoch za 

servis. Je potrebné prijať VZN o poplatkoch. 

 

2. Aké boli náklady na obecné podujatia? 

MDD – 298 € klobása, párky, chlieb, sladkosti pre deti, nápoje, balíčky pre deti 

Letné kino – 60 € poplatok za premietanie 

Divadlo – 60 € spoluúčasť, 175 € občerstvenie pre divadelníkov(máčanka, mäso, chlieb, koláče, 

nápoje) 

Výstava ovocia a zeleniny – bez nákladov. Podujatie organizovala a financoval ZO JDS Stebník. 

Obec poskytla priestor. 

 

3. Môţe sa skrátiť doba svietenia verejného osvetlenia v obci ako aj pri cerkvi z dôvodu 

zvyšovania poplatkov. Pri výmene chybných sodikovych ţiaroviek resp. ţiariviek meniť ich za 

led osvetlenie? Lepšia cena a úspora el. energie. 

 

Áno budem o tom informovať cerkovníkov. Moţnosť výmeny za LED preverím. Doba skrátenia 

je na diskusiu. Vzhľadom na to, ţe posledný autobus odchádza o 19,10 hod., mohlo by svietenie 

skrátiť o 1 hodinu, teda do 21.30 hod. 

 

4. Prečo zostala tráva na futbalovom ihrisku pri bránkach? Je tam smrad. 

Pri prvom kosení zostali kopy pri bránkach. Potom sa kosilo bez koša. Pred vatrou sa pokosená 

tráva vyviezla. Nepovaţujem kopu pri spodnej bránke za problém. 

 

5. Aké sú náklady na obecné auto? 

Ku 31.8. 2022 – tankovanie 633 €, servis 698 €, Poistenie 205 €, Karty, známky 150 €, mazivá 

3,18 €. 
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6. Oprava strmeňa na aute. Prečo stálo obecné auto pred servisom obecné a potom súkromné? 

Všetky opravy súkromného auta mám zdokladované. Ak bude niekto šíriť tieto nezmysly, budem 

to riešiť právnou cestou. 

 

7. Prečo sú OSB dosky na novom plote? 

Slúţia ako priestor na vyvesovanie predvolebných plagátov, ktorý bola obec povinná zabezpečiť 

do 4.10.2022. Takto sa to robilo aj na starom plote. 

 

8. Kde skončili veci zo zbierky pre Ukrajincov? 

Hotel Šport Bardejov, Hotelová akadémia Bardejov, Evanjelický farský úrad Richvald, 

Slovensko-Ukrajinská hranica. Malé mnoţstvo je stále tu. 

 

9. Ako je zamestnaná pracovníčka na úrade? Cez projekt alebo má pracovnú zmluvu? 

Nie je cez projekt. Je na pracovnú zmluvu. 50% uväzok – upratovanie v MŠ, 50% úväzok – 

administratívne práce na úrade, upratovanie domu smútku, obecného úradu a verejných 

priestranstiev. Po 2 zmluvách na dobu určitú, je zmluva od 30.8.2022 na dobu neurčitú. V júli 

a auguste 2021 a v auguste 2022 bola na úrade práce, čím sa ušetrili peniaze na mzde. 

 

10. Prečo si nepoţičal prívesný vozík chlapcom pri zváţaní dreva na vatru? 

Nikto ma o to nepoţiadal. Chlapcom som pomáhal pri zabezpečení dreva, kosení a zabezpečení 

bufetu na vatre. Výťaţok pouţili na nákup športového náradia, ktoré je u Matúša Masicu. 

 

 

K bodu 13: 

Návrh na uznesenia 

 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia a poslanec, Milan Babčák, ich prečítal 

v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

 1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

1) Program 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva doplnený o jeden bod číslo 7, a to:             

Návrh zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stebník – Horský Stebník, s.r.o. 

2) podľa § 31 ods. (1) a podľa § 27 ods. (3) stavebného zákona v nadväznosti na §11 ods. (4) 

písm. c) zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Zmeny 

a doplnky č.1 Územného plánu obce Stebník. 

3) VZN 01/2022 o vyhlásení záväznej časti Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce  

Stebník. 

4) VZN č. 02/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu dieťaťa           

  do Materskej školy v Stebníku. 

5) Poukáţky na nákup u pána Juríčka pri príleţitosti mesiaca úcty k starším v sume 10 €                

pre občanov a seniorov, ktorí v roku 2022 dovŕšili alebo dovŕšia 60 rokov a viac.  

- Poukáţky na nákup u pána Juríčka v sume 30 € pre občanov, ktorí v roku 2022 dovŕšili   

alebo dovŕšia 70 a 85 rokov. 

6) Rozpočtové opatrenie č. 2/2022. 

7) Návrhy na uznesenia č. 138/2022 – č. 151/2022. 
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BERIE NA VEDOMIE: 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 130/2022 – č. 137/2022 z predchádzajúceho    

obecného zastupiteľstva konaného dňa 13.07.2022. 

2) Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Stebník za I. polrok 2022.  

3) Stanovisko Okresného úradu Prešov, Odboru výstavby a bytovej politiky, č. OU-PO-OVBP1-

2022/049638/0121347 z dňa 03.10.2022 o preskúmaní návrhu Zmien a doplnkov          č.1 

Územného plánu obce Stebník podľa §25 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní 

a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov; 

- Správu o prerokovaní návrhu Zmien a doplnkov č. 1 Územného plánu obce Stebník 

vypracovanú odborne spôsobilou osobou na zabezpečenie obstarávania ÚPD a ÚPP podľa            

§ 2a zákona č. 50/1976 Ing. Ivetou Sabakovou (reg. č. 405). 

4) Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

5) Správu nezávislého audítora k UZ a VS a Výročnú správu k 31. decembru 2021. 

 

SÚHLASÍ: 
1) S vyhodnotením pripomienok podaných v rámci prerokovania návrhu Zmien a doplnkov           

  č. 1 Územného plánu obce Stebník. 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie:           
       Za:           5       (Babčák, Bc. Homza, Ing. Hrubizna, Peregrim, Ing. Ţofčínová) 

       Proti:        0 

       Zdrţal sa: 0    

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrhy na uznesenia č. 138/2022 – č. 151/2022. 

 

 

K bodu 14: 

Záver 

 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na záver poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí  

a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
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V Stebníku, 11.10.2022                           

 

Zapísala:  

 

- Mgr. Martina Bukovská                         

 

Overovatelia zápisnice:  

 

- Bc. Rastislav Homza 

 

- Ing. Svetlana Ţofčínová  

                                                                                             

                                                                                

 

                                                                                        ......................................................                        

                                                                                               Slavomír Mlynár 

                                                                                                       starosta obce Stebník 


